

**Председателю Актюбинского областного суда
г-ну Мергалиеву****Уважаемый Асламбек Амангельдинович,**

Пользуясь случаем, позвольте поблагодарить Вас и Вашу команду, в особенности г-жу Садыкову А.Ж., г-на Каракулова Н.К. за организацию встречи 5 сентября 2022 года с представителями местных судов, Суда МФЦА и МАЦ, а также бизнес-сообщества в г. Актобе.

Встреча прошла продуктивно и успешно, мы уверенно движемся к достижению наших целей и задач, способствуя эффективной защите прав бизнес-сообщества. Мы проведем отдельные встречи с представителями бизнес-сообщества для дальнейшей проработки задачи.

Мы высоко ценим оказанное Вами гостеприимство, включая предоставление книги «Семь камней правосудия: хронология событий» 2019 года на английском языке.

Мы благодарим Вас, г-н Мергалиев, за поддержку, желаем дальнейших успехов в работе и приглашаем Вас посетить здание Суда МФЦА и МАЦ в г. Нур-Султан в любое удобное для Вас время.

С уважением,

**Регистратор,
руководитель аппарата
Суда МФЦА и МАЦ**

Кристофер Кэмпбелл-Холт



**To: Mr. Aslambek Mergaliyev
Chairman of the Aktobe
Regional Court**

Dear Mr. Aslambek Mergaliyev,

May I take this opportunity to thank you and your team, especially Ms. Ainur Sadykova, Mr. Nurbek Karakulov, and other colleagues for organising a meeting on 5 September 2022 with representatives of the local courts, the AIFC Court and the IAC, and the business community in Aktobe.

The meeting was productive and successful, we are moving confidently towards achieving our goals and objectives, contributing to effective protection of the rights of the business community. We will hold separate meetings with representatives of the business community for further elaboration.

We highly appreciate your hospitality, including the provision of the book “Seven Stones of Justice: A Chronology of Events”, 2019 in English.

We thank you, Mr. Mergaliyev, for your support and wish you further success in your work.

We thank you, Mr. Mergaliyev, for your support and wish you further success in your work and invite you to visit the AIFC Court and IAC premises in Nur-Sultan city at any time convenient for you.

Best regards,

**Registrar and Chief Executive
of the AIFC Court and IAC**

Christopher Campbell-Holt

